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Zápis z 9. zasadnutia Spoločného monitorovacieho výboru  

Programu Interreg V-A Slovenská republika-Česká republika 2014-2020 

 

2.júna 2020  

videokonferencia prostredníctvom MS Teams 

 

1. Otvorenie a privítanie 

9. zasadnutie Spoločného monitorovacieho výboru (ďalej len „SMV“), ktoré sa uskutočnilo „online“ formou 

cez aplikáciu MS Teams, otvorila za Riadiaci orgán (ďalej len „RO“) predsedníčka SMV pani Mihaľová. 

Srdečne privítala prítomných, osobitne zástupcov Ministerstva pro místní rozvoj ČR (ďalej len „NO“) pána 

Semoráda a pána Horáčka, ako aj zástupcu Európskej komisie (ďalej len EK) pána Fecenka. Pani 

Mihaľová vyzvala prítomných členov SMV k vyjadreniu stanoviska k spôsobu konania zasadnutia formou 

videokonferencie. Členovia SMV vyjadrili súhlasné stanovisko so spôsobom konania zasadnutia. 

Následne prítomných oboznámila o technických záležitostiach a o spôsobe hlasovania, ku ktorým neboli 

vznesené žiadne pripomienky.  

Pani Mihaľová oboznámila účastníkov s programom zasadnutia, ku ktorému neboli vznesené žiadne 

pripomienky. Po overení prítomnosti hlasujúcich konštatovala, že SMV je v zmysle Rokovacieho poriadku 

SMV uznášaniaschopný.1  

 

2. Informácia o stave implementácie programu2 

Pani Csonková informovala účastníkov o pokroku v implementácii programu. Zo schválených žiadostí 

v rámci výziev na predkladanie ŽoNFP (ďalej len „výzva“) vyhlásených v roku 2016, 2017 a 2018 bolo 

k 2.6.2020 zazmluvnených 102 projektov. Celková výška zazmluvnených projektov predstavuje sumu 

69,2 mil. €, čo tvorí 76,4 % prostriedkov z celkovej alokácie programu. Projektové žiadosti (20) z výzvy  

INTERREG V-A SK-CZ/2018/09 schválené na 8. zasadnutí SMV  by mali byť zazmluvňované v priebehu 

mesiacov jún a júl 2020.  

Pani Csonková uviedla, že suma výdavkov, ktorú je potrebné na EK deklarovať do konca roka 2020 

predstavuje 12,5 mil. € (suma EFRR). Objem výdavkov v ZDV predložených na prvostupňovú kontrolu 

v SR a ČR predstavuje k 31.5.2020 výdavky za takmer 35 mil. € (suma COV). Stav predložených ŽoP    

na STS predstavuje k 1.6.2020 takmer 19,3 mil. € (suma COV). Čerpanie programu je k 2.6.2020               

na úrovni 14,96% alokácie programu. Na základe uvedených informácií je možné predpokladať 

splnenie záväzku n+3 v roku 2020.  

                                                      
1 Prítomných bolo 6 členov s hlasovacím právom za SK delegáciu a 6 členov s hlasovacím právom za ČR delegáciu. 
Prezenčná listina je prílohou 1 Zápisu. 
2 Detailné údaje sú uvedené v prezentácii (príloha 2). 
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Pani Csonková oboznámila účastníkov o stave plnenia indikátorov v rámci jednotlivých špecifických 

cieľov. Pán Fecenko upozornil na potrebu prípadnej úpravy hodnôt indikátorov v rámci  

ŠC 1.1, ktoré niekoľkonásobne prevyšujú stanovené hodnoty. Uvedené odporúča vysvetliť EK buď            

pri modifikácii Programu, alebo v rámci predloženia Záverečnej správy.   

Pani Mihaľová upriamila pozornosť na rozšírený prístup pri prezentácii projektových žiadostí reagujúci 

na zistenia v rámci certifikačných overovaní. Je potrebné preukázať certifikačnému orgánu (ďalej              

len „CO“) dostatočné a detailné informovanie členov SMV o spôsobe hodnotenia a o všetkých                       

aj negatívnych komentároch odborného hodnotiteľa aj keď by tieto komentáre nemali vplyv na bodové 

hodnotenie. Preto boli tieto požiadavky CO premietnuté do podkladov v rámci prípravy zasadnutia 

a informácie budú prezentované pri predstavovaní každej jednej projektovej žiadosti.  

 

3. Schvaľovanie projektov z prioritnej osi 1, ŠC 1.2, prijatých v rámci výzvy č. INTERREG 

V-A SK-CZ/2019/11 

Pani Kročková stručne predstavila výzvu INTERREGV-A SK-CZ/2019/11 zameranú na ŠC 1.2. Alokácia 

na výzvu bola stanovená vo výške 2 669 846 € (suma EFRR), pričom disponibilné zdroje sú vo výške                         

2 690 260 € (suma EFRR). Celkovo bolo na RO doručených 24 Žiadostí o NFP vo výške 10 452 821 € 

(suma EFRR), z toho minimálny počet bodov na schválenie dosiahlo 9 žiadostí, do odborného hodnotenia 

nepostúpili 2 žiadosti (Y585, X822) a pri 3 žiadostiach (Y294, Y201, Y330) bolo zastavené konanie 

o žiadosti.   

Pani Mihaľová informovala, že program disponuje alokáciou postačujúcou na schválenie iba 7 žiadostí. 

Ostatné 2 projektové žiadosti, ktoré dosiahli potrebný počet bodov, nie je možné schváliť, avšak je možné 

ich zaradiť do tzv. zásobníka projektov. Zaradeniu žiadostí do zásobníka projektov predchádza                   

ich neschválenie z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. Možným riešením na zabezpečenie 

dostatočného objemu zdrojov pre financovanie projektov zo zásobníka projektov je presun zdrojov             

zo ŠC 1.1 do ŠC 1.2. v súlade s čl. 8 Nariadenia (EU) 1299/2013. Tento typ presunu prostriedkov                 

si nevyžaduje schválenie zo strany EK, avšak o tomto presune je potrebné EK notifikovať.    

Tento návrh bol členmi SMV odsúhlasený. Vzhľadom na uvedené argumenty bolo prijaté nasledovné 

uznesenie: 

 SMV schvaľuje presun prostriedkov zo ŠC 1.1 do ŠC 1.2. a dáva RO mandát                                 

na notifikovanie EK o uvedenom presune. O projektových žiadostiach, ktoré sú neschválené 

z dôvodu nedostatku alokácie a budú zaradené do zásobníka projektov, sa bude môcť rozhodovať 

prostredníctvom písomnej procedúry, vyhlásenej po zabezpečení dostatočných finančných 

prostriedkov.  

Žiadosti Y262, Y277, Y185, X023 a Y497 boli schválené podľa predloženého návrhu. Žiadosť Y280 bola 

schválená s doplnením podmienky nad rámec uvedených, a to uviesť zoznam propagačných 

predmetov, ktoré budú obstarané v rámci rozpočtovej položky "propagačné predmety". Žiadosť Y352 bola 
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taktiež schválená s doplnením podmienky nad rámec uvedených, a to zadefinovať vedecko-výskumné 

výstupy projektu (prehľad v prílohe 4). 

Žiadosti X035 a Y303 boli neschválené z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov a boli 

zaradené do zásobníka projektov (prehľad v prílohe 5). 

Žiadosti Y213, Y553, Y160, Y159, Y073, Y598, Y491, Y167, Y499 a Y486 boli neschválené z dôvodu 

nedostatočného počtu bodov (prehľad v prílohe 6).  

Pani Mihaľová na záver hlasovania konštatovala, že bolo schválených 7 žiadostí v celkovej sume 

2 729 163,77 € (suma EFRR), 12 žiadostí bolo neschválených, z toho 2 žiadosti boli zaradené                      

do zásobníka projektov. 

 

Schvaľovanie projektov z prioritnej osi 2, ŠC 2.1, prijatých v rámci výzvy č. INTERREG V-A SK-

CZ/2019/10 

Pani Kročková predstavila výzvu INTERREGV-A SK-CZ/2019/10 zameranú na ŠC 2.1. Alokácia                

na výzvu bola stanovená vo výške 9 556 211 € (suma EFRR), pričom disponibilné zdroje sú vo výške                         

10 310 383 € (suma EFRR). Celkovo bolo na RO doručených 31 Žiadostí o NFP vo výške 34 754 235 € 

(suma EFRR), z toho minimálny počet bodov na schválenie dosiahlo 11 žiadostí, do odborného 

hodnotenia nepostúpila 1 žiadosť (X857) a pri 3 žiadostiach (X256, X211, X008) bolo zastavené konanie 

o žiadosti.   

Pani Mihaľová informovala, že program disponuje alokáciou postačujúcou na schválenie 6 projektových 

žiadostí. Ostatných 5 projektových žiadostí, ktoré dosiahli potrebný počet bodov, nie je možné schváliť, 

avšak je možné ich zaradiť do tzv. zásobníka projektov. Zaradeniu žiadostí do zásobníka projektov 

predchádza ich neschválenie z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. Možným riešením                    

na zabezpečenie dostatočného objemu zdrojov pre financovanie projektov zo zásobníka projektov              

je presun zdrojov zo ŠC 2.2 do ŠC 2.1 v súlade s čl. 8 Nariadenia (EU) 1299/2013. Zároveň je možné 

využiť flexibilitu a presunúť voľné prostriedky vo výške 8% z PO 1/ŠC 1.1 a z PO3/ŠC 3.1                                

do PO 2/ŠC 2.1 a to v súlade s čl. 30 (5) CRII.3 Tieto typy presunov prostriedkov si nevyžadujú schválenie 

zo strany EK, avšak o týchto presunoch je potrebné EK notifikovať.    

Tento návrh bol členmi SMV odsúhlasený. Vzhľadom na uvedené argumenty bolo prijaté nasledovné 

uznesenie: 

 SMV schvaľuje presun prostriedkov zo ŠC 2.2 do ŠC 2.1 a zároveň schvaľuje presun 

prostriedkov z PO 1 a PO 3 do PO 2. a dáva RO mandát na notifikovanie EK o uvedených 

presunoch. O projektových žiadostiach, ktoré sú neschválené z dôvodu nedostatku alokácie 

                                                      
3 CRII – tzv. Coronavirus Response Investment Initiative. Návrh Nariadenia Európskeho parlamentu a rady ktorým sa mení 

nariadenie (EÚ) č. 1303/2013 a nariadenie (EÚ) č. 1301/2013, pokiaľ ide o špecifické opatrenia na zabezpečenie 
mimoriadnej flexibility pri využívaní európskych štrukturálnych a investičných fondov v reakcii na šírenie ochorenia COVID-19 
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a budú zaradené do zásobníka projektov, sa bude môcť rozhodovať prostredníctvom písomnej 

procedúry, vyhlásenej po zabezpečení dostatočných finančných prostriedkov.   

Pani Mihaľová následne otvorila diskusiu k žiadostiam.  

Žiadosti W546, X151, W338, X100, X278 a X048 boli schválené podľa predloženého návrhu (prehľad 

v prílohe 8). 

Žiadosti X206, X254, X177, X212 a W339 boli neschválené z dôvodu nedostatku finančných 

prostriedkov a boli zaradené do zásobníka projektov (prehľad v prílohe 9).  

Žiadosti X239, W848, W202, X238, X283, X242, X262, X281, X056, X182, W934, W732, X296, X312, 

X258 a X332 boli neschválené z dôvodu nedostatočného počtu bodov (prehľad v prílohe 10).  

Pani Mihaľová konštatovala, že bolo schválených 6 žiadostí v celkovej sume 10 234 323,68 €                     

(suma EFRR), 21 žiadostí bolo neschválených, z toho 5 žiadostí bolo zaradených do zásobníka projektov. 

 

Žiadosť o zmenu v projekte 

Pani Csonková stručne predstavila požadovanú zmenu v projekte, ktorá sa týka predĺženia doby 

realizácie projektu z pôvodných 28,5 mesiacov na 30,5 mesiacov. SMV hlasovaním rozhodol 

o schválení predloženej žiadosti o zmenu v projekte4.  

 

4. Informácia a schvaľovanie výročnej správy programu za rok 2019 

Pani Csonková informovala o návrhu Výročnej správy za rok 2019, ktorá bola vypracovaná v súčinnosti 

s NO. Návrh správy bol dňa 27. apríla 2020 zaslaný členom SMV na pripomienkovanie. Vzhľadom 

k pripomienkam CO týkajúcich sa úpravy textu v kap. 1.6 (odstránenie vety „RO vynakladal v roku 2019 

maximálne úsilie o čo najpromptnejšie vyriešenie horeuvedených zistení tak, aby nebolo čerpanie 

programu ohrozené“  a vypustením slova „rozsiahle“ z textu) navrhla pani Csonková pripomienky 

akceptovať a z textu odstrániť. Zástupkyňa CO informovala o identifikovaných hlavných pochybeniach 

v procese hodnotenia a stave prijímania opatrení k zisteniam. 

Pani Mihaľová následne otvorila diskusiu k aktualizovanému návrhu správy. V rámci diskusie v súvislosti 

s prebiehajúcimi certifikačnými overovaniami a zisteniami identifikovanými v rámci schvaľovania 

súhrnných žiadostí o platbu navrhol pán Horáček zorganizovať stretnutie riadiacich štruktúr programu 

(RO a NO) s CO. Všetky strany vyjadrili s návrhom súhlas.   

SMV hlasovaním rozhodol o schválení Výročnej monitorovacej správy za rok 2019 (príloha 11).5 

                                                      
4 Zo SK delegácie boli za schválenie 5 hlasujúcich členov, 1 člen sa zdržal (CO), žiaden z členov nebol proti.  

Z CZ delegácie boli za schválenie 5 hlasujúci členovia, žiaden z členov nebol proti, 1 člen bol počas hlasovania o zmene 
neprítomný. 
5 Všetci hlasujúci CZ delegácie boli za schválenie predloženého návrhu Výročnej správy. Zo SK delegácie bolo za schválenie 

5 hlasujúcich členov,1 člen sa zdržal (CO), žiaden z členov nebol proti.  
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Pán Fecenko (EK) odporučil zjednodušiť kapitolu 1.7 Výročnej správy a uviedol, že Výročnú správu za 

rok 2019 je potrebné na EK predložiť do septembra 2020. 

5. Informácia a schvaľovanie Plánu komunikačných aktivít 2020 

Pani Csonková stručne informovala o pláne komunikačných aktivít na rok 2020. Pani Mihaľová následne 

otvorila diskusiu k návrhu Ročného komunikačného plánu na rok 2020 a aktualizácii Komunikačnej 

stratégie. SMV hlasovaním rozhodol o schválení Ročného komunikačného plánu na rok 2020 

a Komunikačnej stratégie (príloha 12 a 12a).6  

 

6. Priebežné hodnotenie Programu 

Pán Obuch7 informoval o výsledkoch priebežného hodnotenia programu a o hlavných poznatkoch 

vyplývajúcich z hodnotenia, ktorými by bolo vhodné sa v budúcnosti zaoberať. Uviedol, že Program            

je pozitívne ovplyvnený priaznivým ekonomickým a sociálnym vývojom v programovom území. 

Identifikované potreby a témy cezhraničnej spolupráce 2014-2020 sú relevantné, intervenčná logika         

sa javí ako funkčná a zrozumiteľná pre žiadateľov/prijímateľov. V hodnotiacej správe sa vyzdvihuje 

dôležitosť regionálnych a poradenských centier pri príprave a implementácii projektov. Konštatuje sa,              

že projekty realizujú partneri so skúsenosťami s programami cezhraničnej spolupráce, pre ktorých                 

je administratívna záťaž „zvládnuteľná“, ale vidia priestor na ďalšie zjednodušovanie.  

Medzi faktormi negatívne ovplyvňujúce Program a projekty sú uvedené najmä nevhodný implementačný 

a metodický rámec, dĺžka a administratívna náročnosť procesov a celkové výrazné omeškanie 

v implementácii Programu. Bariérou pre zapojenie nových partnerov je na základe výsledkov Hodnotiacej 

správy administratívna náročnosť, obmedzené kapacity, nízka úroveň spolupráce a nízke povedomie 

verejnosti o Programe. Aj napriek uvedenému sa v správe konštatuje, že stanovených cieľov pre rok 2023 

by mali byť splnené. 

V rámci diskusie o metodickom a implementačnom rámci stanovenom SR EŠIF zástupkyňa CO uviedla, 

že vo väčšine prípadov tento vychádza z legislatívnych dokumentov vrátane zákona o finančnej kontrole 

a audite a je potrebné nájsť správnu mieru medzi prispôsobením procesov pre cezhraničné programy 

a zabezpečením dostatočného výkonu kontroly. V tejto súvislosti požiadala o stanovisko k zaslaným 

zásadným pripomienkam CO k hodnotiacej správe, ktoré sa dotýkali uvedenej témy. Pani Mihaľová 

ozrejmila, že externému dodávateľovi sa odovzdajú všetky pripomienky a komentáre a v rámci finalizácie 

správy sa s nimi musí vysporiadať.    

Pani Mihaľová následne otvorila diskusiu, na záver ktorej boli členovia SMV vyzvaní k zaslaniu 

komentárov a pripomienok do 10. júna 2020. Tieto budú odoslané expertnej skupiny k ich spracovaniu. 

Finálna verzia hodnotiacej správy bude zaslaná členom SMV na vedomie.  

                                                      
6 Všetci hlasujúci CZ delegácie boli za schválenie predloženého návrhu Ročného komunikačného plánu na rok 2020. Zo SK 

delegácie boli za schválenie 5 hlasujúcich členov, 1 člen sa zdržal (CO), žiaden z členov nebol proti.  
7 Zástupca spoločnosti Consulting Associates, s.r.o., ktorá realizovala nezávislé odborné hodnotenie Programu 
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7. Rôzne 

Kalendárium aktivít 

Pani Csonková predstavila harmonogram aktivít STS. V priebehu druhej polovice roka 2020 je plánované 

vyhlásenie vyzvania pre projekty Technickej pomoci. Informovala taktiež o pripravovaných seminároch 

pre prijímateľov v spolupráci s Regionálnymi poradenskými centrami a plánovaných konzultáciách                

pre žiadateľov.  

 

Plány výziev a revízia OP 

Pani Csonková informovala o dostupných zdrojoch v jednotlivých prioritných osiach a o možnostiach             

ich využitia. Poďakovala členom národných delegácií za cenné návrhy na témy tzv. COVID-19 výzvy. 

Témy reflektovali na aktuálnu COVID-19 situáciu najmä v oblasti vzdelávania a taktiež inštitucionálnej 

spolupráce. Pán Fecenko uviedol, že EK podporuje projekty zvyšujúce odolnosť regiónov voči 

negatívnym dopadom spôsobeným COVID-19. 

Z následnej diskusie vyplynula všeobecná zhoda vyhlásiť výzvu v rámci ŠC 1.1 zameranú na vzdelávanie 

s akcentom aj na situáciu v súvislosti s COVID-19, zohľadňujúc fakt, že Program má k dispozícii takmer 

3 mil. Eur (EFRR). S cieľom zabezpečiť výraznejší dopad v rámci územia, sú preferované projekty              

so širšími partnerstvami a komplexnejšími riešeniami. Výzva by mala byť vyhlásená v septembri 

s uzatvorením v decembri 2020.  

Ostatné voľné prostriedky a to predovšetkým v ŠC  3.1  sú vo výške približne 300 tisíc Eur (EFRR), preto 

sa s vyhlásením výzvy počíta až v roku 2021, kedy budú disponibilné zdroje navýšené o úspory 

z ukončených projektov.  

V rámci prioritnej osi 4 – Technická pomoc bude vyhlásené vyzvanie na projekty technickej pomoci 

v letných mesiacoch (prehľad v prílohe 13). 

Na záver zasadnutia SMV poďakovala pani Mihaľová všetkým prítomným za účasť a spoluprácu.  

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina  

2. Prezentácia k 9. online zasadnutiu SMV program Interreg V-A SK-CZ 2014-2020  

3. Zoznam predložených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2019_11 

4. Zoznam schválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2019_11 

5. Zásobník projektov v rámci ŠC 1.2 

6. Zoznam neschválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2019_11 
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7. Zoznam predložených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2019_10 

8. Zoznam schválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2019_10 

9. Zásobník projektov v rámci ŠC 2.1 

10. Zoznam neschválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2019_10 

11. Výročná správa programu za rok 2019 

12. Plán komunikačných aktivít na rok 2020 a Komunikačná stratégia 

13. Plán výziev a vyzvaní pre rok 2020 

14. Presun prostriedkov_Notifikácia EK 

 

 

V Bratislave, 25.06.2020 

 

Zapísala: Ing. Jana Vikor    Podpis:…………………………………….. 

Projektová manažérka STS 

 

Overila: Ing. Ivana Kročková                Podpis:…………………………………….. 

Vedúca oddelenia STS  

 

Schválila: Mgr. Katarína Mihaľová   Podpis:…………………………………….. 

Predsedníčka Spoločného monitorovacieho výboru 


